
 

 

Agenda MR vergadering dinsdag 24 september 19.30 – 21.30 Steenpad2a 

  

Item    Ingezonden 
stukken  

1.  Opening en Welkom  
Dianne is ziek gemeld 

  

2.   Notulen vorige vergadering  
Brief naar Gerard: Anja heeft nog gebeld. Wat hij 
heeft gezegd is waarschijnlijk niet formeel. 
In de mailbox is geen reactie hierop meer gekomen. 
 
Sjaak geeft aan dat de brief in de GMR is 
besproken. 
Cécile zal de mailwisseling in teams zetten. 
 
Er zijn geen geluiden dat ouders de huidige situatie 
een probleem vinden.  
Marjo merkt op dat de buitenwereld een hecht team 
ziet dat elkaars kinderen kent en er is voor elkaar.  

 

3.   Vastgestelde notulen GMR  
Cécile vraagt na wie in de GMR gaat nu Francien 
weg is.  

 

4.    
  
  
  

Ingebrachte Punten:  
 
Jaarverslag 
Er zijn geen opmerkingen. Moet het jaarverslag op 
de website? 
 
Luizenbeleid  
We zijn gestopt met het controleren. Het vermoeden 
is dat er nu ook niet meer gemeld wordt door 
ouders. Het bestrijden verdient nog aandacht. 
Er komt een berichtje in de nieuwsbrief hoe te 
behandelen, melden bij de leerkracht. 
 
Er worden een aantal luizenkammen aangeschaft, 
Cécile vraagt Andries om deze aan te schaffen. De 
luizenkam wordt uitgeleend aan ouders. 
 
Als er hoofdluis wordt gemeld door ouders, de 
ouders van de hele school op de hoogte stellen.  Dit 
i.v.m. broer/zus en het gezamenlijk spelen. 
 
We kijken in de tweede week na de herfstvakantie of 
er hoofdluis is. 
 
Studiedag juni 2025 
Schoolplan en jaarplan zijn door Cécile bekeken. 
We hebben een aantal doelen hieruit gekozen. 
Onderwijsteams zijn veranderd naar dinsdag- en 
donderdagteam.  

Ingebracht 
door:   
  
 
Dianne 
 
 
Marjo 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Helma 
  
 
 
 



Elk team heeft een eigen doel (taal en rekenen). 
De toetsmomenten van IEP waren voor alle groepen 
gepland voor november. 
We hebben de planning veranderd naar januari voor 
de groepen 3 t/m 7, groep 8 blijft in november. 
 
We willen de resultaten bespreken op een 
studiedag. Daarom willen we de studiedag van 19 
mei naar 16 juni verzetten. 
Dit komt in de nieuwsbrief, wordt ook in de parro-
agenda aangepast. 
 
 
Uitnodigen OR 
We willen Cindy Bijkerk uitnodigen om als 
penningmeester een toelichting te geven over de 
uitgaven. 
Marjo vraagt Cindy om een vergadering bij te wonen 
en uitleg te geven. 
 
Vacature directeur 
Er zijn gesprekken geweest, dit wordt vervolgd. 
 
Interessant traject, samenwerking was goed. 
 
Vacature IB-er 
Als er geen directeur is, is het lastig om een IB-er te 
vinden. Zij kijken samen naar de ontwikkeling van 
de school, signaleren zaken enz. 
Er waren twee kandidaten. Gemma den Hollander 
(onderwijs in kwaliteit) en Janiek en Cécile waren bij 
deze gesprekken. 
Deze week wordt afgewacht (mocht er een directeur 
komen)  
Op 2 oktober zijn er gesprekken, nu met drie 
kandidaten. 
 
Subsidie basisvaardigheden 
Dit is een bedrag van 1000,- per leerling. 
Dit moet verdeeld worden over meerdere jaren. 
Er moet hiervoor een plan gemaakt worden. 
Dit wordt met het team besproken. 
Dit zetten we op de agenda. 
 
Schoonmaak 
Per 1 augustus hadden we een contract met 
proticlean, de medewerkster is opgestapt.  
Zij hebben nu nog geen andere medewerker. 
 
 
Monitor preventnet 
Werkvermogensmonitor is ingevuld door het team. 
Dit wordt op de waardendag verder toegelicht. 
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5 Bestuursbesluiten  
  

 

6.  Rondvraag   
Marjolein vraagt naar de startcursus MR.  
Cécile vraagt dit na. 
 

Allen  



Marjolein vindt het jammer dat de biebboeken niet 
meer mee naar huis mogen. 
Wat is hiervan de reden? We nemen dit mee naar 
Suong. 
 
 
  

  
  

   
  

 


